
Beretning fra Opdrætterudvalget 2013 

 

Medlemmer i Opdrætterudvalget i 2013 var: Anette Larsen (Sekretær), Anne-Marie Jersin, Susanne Jensen 

og Randi Pedersen (Formand). 

2013 var et år med meget begrænset aktivitet i udvalget. Racens økonomi lå på et niveau som fordrede 

aktiviteter som tilførte racen midler, og ikke aktiviteter, der i højere grad belastede økonomien med 

udgifter. Udvalgets aktiviteter har generelt været afhængige af tilskud fra raceledelsen for at kunne 

gennemføres, så indtil økonomien tillader det, har vi valgt at holde aktivitetsniveauet på lavt blus. 

 Det er dog blevet til et enkelt møde i årets løb, hvor vi blev enige om at arbejde med et arrangement, der 

skal handle om flattens konstruktion og de skader en fejlagtig konstruktion kan medføre over tid, når 

hunden arbejder som jagthund/prøvehund. Vi har flere oplægsholdere i tankerne, og har også planer om at 

inddrage deltagernes egne hunde i oplæggene på dagen. Vi håber at kunne afholde arrangementet i 2015, 

såfremt Raceledelsen giver tilsagn til arrangementets afholdelse. 

Jeg vil gerne benytte lejligheden til at takke de øvrige medlemmer i udvalget for godt samarbejde og gode 

input. Vi glæder os til at trække i arbejdstøjet i 2014. 

 

På udvalgets vegne 

Randi Pedersen, Formand. 

 


